
In de vergadering van de commissie Ruimte van 18 februari 2025 heeft wethouder Elsbeth 
Koek toegezegd de onderstaande vragen over  het raadsvoorstel  ‘Strategische aankoop 
Herenstraat 124 en126 Voorhout’ voor de raadsvergadering van 13 maart  schriftelijk te 
beantwoorden. 

 

Onderstaand de beantwoording van deze vragen. 

 

1. De kosten voor het opruimen van de bunker voor het vuurwerk, hebben we dat 
inzichtelijk of moet de verkoper dat zelf nog opruimen? 

Het is bekend dat er een vuurwerkopslag is. De verkoper hoeft deze niet te verwijderen. Wij 
kopen het pand met vuurwerkopslag. De kosten van verwijdering zijn niet inzichtelijk en 
afhankelijk van de herontwikkeling van de panden (sloop-nieuwbouw of renovatie). Zoals eerder 
gemeld zijn er nog geen plannen voor de herontwikkeling. De kosten van sloop zijn onderdeel 
van het te maken plan en worden meegenomen in het raadsbesluit over herontwikkeling. 

2. De vraag waarom de reactie op het WOO verzoek 2 weken is vertraagd en of dat mogelijk 
toch versneld kan worden? 

De termijn van behandeling van het ingediende verzoek is conform procedure met 2 weken 
verlengd, omdat de verwachting is dat afhandeling meer tijd in beslag neemt dan de geldende 
proceduretijd van 4 weken. 

3. De vraag of we nog meer panden hebben die we particulier verhuren? 

Als gemeente verhuren we één woning en 2 woonwagens en bijbehorende bergingen aan 
privépersonen. Daarnaast verhuren we panden aan maatschappelijke organisaties, stichtingen 
en bedrijven. 


